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Protokoll från styrelsemöte i GBBF 2023-05-03 
 
Närvarande:  Anja Lysén, ordförande 

Hasse Hermansson, kassör 

Marianne Sundkvist, sekreterare 

Fredrik Holmquist, ledamot 

Nada Arambasic, suppleant 

Lennart Claesson, suppleant 

 

1. Mötets öppnande 

Anja förklarade mötet, som hölls via Teams, för öppnat. 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

3. Genomgång av föregående styrelseprotokoll 

 Föregående styrelseprotokoll godkändes 

4. Ekonomisk genomgång 

Hasse visade balansrapport och resultatrapport. Samtliga DM-medaljer är inköpta. 

5. Rapport från kommittéerna   

a) Tävlingsansvarig – Hasse och Fredrik 

Seriespelet öppen division 3 har nu en vakans i o m a ett lag flyttades till division 2. 

Hasse lägger ut en blänkare på hemsidan så hoppas vi att vi får in ett lag till för att slippa 

en vakans. 

Se punkt 6) DM.  

Vi har fått några kommentarer på DM-upplägget som har besvarats.  

Efter att DM är genomfört ska vi börja titta på om vi kan hitta en ”morot” för att 

föreningarna ska arrangera fler öppna tävlingar. Detta är en punkt som vi kommer att ha 

med oss till nästa år. 

b) Ungdomsansvarig – Anja 

Vi har fått en inbjudan till sommarlägret som i år hålls i Skåne. Anja kommer att skicka 

ut denna till föreningarna. 

Fredrik kollar med Andreas Roolf vad han har för ytterligare planer med 

ungdomsarbetet. Han kommer att vara ungdomsledare under Prins Bertil Junior Cup 

senare i år. 

c) Funktionsvariationsansvarig – Marianne  

Marianne tar kontakt med Frida Milevi på förbundet för en genomgång av resultatet av 

enkäten Trygg Idrott 65+. Undersöker också om det är någon vits att samköra denna 

genomgång med våra granndistrikt.  

Ser också över förutsättningarna för att hålla en kurs om Trygg Idrott.  
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d) Domaransvarig – Nada  

Domare till DM är nu tillsatta. Seriespelet söndagen den 11/6 – här saknas domare. Även 

i augusti saknas det domare. 

e) Jämställdhetsansvarig – Marianne 

Inget att rapportera. 

f) Marknadsföringsansvarig – Fredrik 

Fredrik testade att använda AI för att ta fram information. Hasse har uppdaterat lite 

föreningsinformation. Fredrik ska försöka ta lite bilder under DM och lägga upp på 

hemsidan. 

g) Utbildningsansvarig – Henrik 

Vi gick igenom mejlet som Henrik skickat inför mötet. I dagsläget har vi fått några 

intresseanmälningar till följande utbildningar: Bouleapp, Grundtränare steg 1, 

Tävlingsarrangör och Trygg Idrott info/utbildning.  

Bouleapp kan vi köra i egen regi när vi har 8 – 10 anmälda. 

Grundtränarutbildningen steg 1 är planerad att genomföras fysiskt i Malmö och Umeå 

den 11 – 12/11. Till utbildningen hör också ett par digitala träffar. Utbildningen 

arrangeras av förbundet. 

Tävlingsarrangörsutbildningen kommer att finnas tillgänglig om ett par månader och 

den kan vi köra i egen regi, eller eventuellt tillsammans med annat/andra distrikt, när vi 

har 8 – 10 anmälda. 

Trygg Idrott info/utbildning funkar att köra digitalt i egen regi när vi har 8 – 10 

anmälda.    

Wästgöta Dahls Bouleförbund (WDBF) kommer att försöka köra en distriktsdomar-

utbildning i år. Vi tar emot anmälningar i vårt distrikt och samordnar med WDBF och 

skickar eventuella deltagare dit. 

Tyvärr har vi inte fått in några intresseanmälningar från våra föreningar till 

skolbouleinformation. Henrik och Frida Milevi har via Förbundet och tillsammans med 

RF-SISU informerat om skolboulekonceptet i skolor, kommuner och föreningar runt om 

i landet. Även vårt distrikt bör ha föreningar som har kunskap om vad skolboule är och 

vara beredda på att ta emot ungdomar om de väljer att söka sig till oss. 

Henrik, Marianne och Nada är anmälda till RF-SISU:s digitala utbildning Digital Idrott 

Online nästa vecka, den 9/5. 

 Marianne och Henrik är anmälda till RF-SISU:s kurs om föreningskunskap nästa vecka, 

den 10/5 i Kallebäck.   

6. DM 

Inbjudan till DM har gått ut på hemsidan.  

Vi har fått en hel del anmälda lag, några klasser har i dagsläget inte fulla lag, men många 

anmäler sig nära inpå DM. Fredrik stämmer av med Ingemar Gabrielsson, Kuling, på 

måndag. Hasse kommer att fixa kuvert med prispengar och Henrik kommer att skriva ut 

diplom inför DM. Fredrik kommer att göra en utvärdering efter DM. 

Hasse har köpt in en märkpenna för att kunna märka kloten i skyttetävlingen. 
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7. ”De fyras gäng” 

Nästa möte ansvarar GBBF för och vi kommer att föreslå helgen 9 – 10/9 alternativt   

23 – 24/9. Vi börjar fundera över lokaler, dagordning och inbjudan. Anja skickar en 

förfrågan/”Save the date” till distrikten. 

8. Inkomna synpunkter 

Det har inte kommit in några synpunkter via hemsidan.  

7.  Övriga frågor 

Inga övriga frågor.  

8. Nästa möte 

Nästa möte hålls via Teams, ONSDAGEN den 7 juni kl. 18. 

9. Mötets avslutande 

 Anja förklarade mötet avslutat. 

 

Vid protokollet:   Justeras: 

Marianne Sundkvist   Anja Lysén 

Sekr.    Ordf. 


